
Sanabria: Jestem w Gijon, bo szukam regularności gry
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Po półtorarocznym pobycie we Włoszech Antonio Sanabria wrócił do

Hiszpanii. 19-latek będzie występował przez sezon w Sportingu Gijon,

gdzie ma nadzieję grać częściej niż w Romie, o czym mówił dla 

tuttomercatoweb.com. 

 

- Cieszę się, że jestem w Hiszpanii. Jestem w zespole, w którym mogę grać, gdzie

trener od razu obdarzył mnie zaufaniem. Gijon jest pięknym miastem ze świetnymi

kibicami, to wielka satysfakcja.

 

Inną stroną medalu jest Roma, gdzie nie miałeś niestety swoich szans u

Garcii.

- Przykro mi. Chciałem grać w Romie, to jasne, jednak w ataku było wielu graczy. W

tym sezonie nie było to możliwe, jestem zadowolony, że przyszedłem do Gijon, aby

grać regularnie.

 

Również dlatego, że jesteś jednym z najbardziej obiecujących graczy

światowej piłki.

- Przez dwa ostatnie lata nie miałem wielkiej ciągłości gry, tego szukałem i dlatego

tutaj przyszedłem.

 

Co zostawiasz w Romie?

- Roma dała mi dużo: jako miasto, jako klub. Są tam wielcy mistrzowie, pięknym

było żyć między nimi, dzień po dniu.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

